國立中山大學菁英博士生入學獎助學金暨
外國學生菁英博士生入學獎助學金申請表
NATIONAL SUN YAT-SEN UNIVERSITY
Domestic and International Elite Doctoral Student Entrance Scholarship Fund
Application Form
繳交資料記錄表(申請人務必就已繳交之資料，在下面表格之繳交註記欄內打V）
Application document checklist (Please check the checkboxes below for documents that are handed in.)
□申請表Application form
□中文歷年成績單1份(於教務處申請，新生第一學期免附) One copy of complete official transcript in Chinese (Please apply for transcripts at the Office of Academic Affairs; transcript not required for entering students in their first semester.)
□優異表現證明(如發表論文、得獎紀錄、課外活動等)及其他有助審查之文件(無則免附)
Supporting documents (published papers, awards, extracurricular activities, etc.) that may aid the review process (not mandatory)
□研究計畫書1份One copy of research plan
一、基本資料
	申請人姓名
Applicant Name
	
	學號
Student ID Number
	

	系(所)
Department
	
	年級
Grade
	

	電話
Telephone Number
	
	性別
Gender
	□男Male   
□女Female

	身分別
Student Category
	□本國學生Domestic student   □僑生Overseas compatriot student    □陸生Mainland Chinese student    □外國學生International student

	E-mail
	

	前一學期平均
(新生第一學期免填)
Grade Point Average of last semester
(Not required for entering students in their first semester)
	學業成績
Academic Performance
(GPA Requirement*)
	
	操行成績
Conduct
	


[bookmark: _GoBack]*Students enrolled before 2019 must have GPA over 3.0 and those enrolled after 2019 must have GPA over3.5
◎以下配合款資料外國學生免填International students are not required to fill in the following table
	配合款經費來源
	經費來源科目
	金額

	□教師研究計畫經費
老師簽章：
	
	

	□研究生助學金
	
	

	□自籌款
	
	

	合計
	


*上述所陳之任一事項同意授權貴校查證；並同時授權被查證單位可提供任何資料以佐證。如有不實或不符規定等事情屬實者，本人願依貴校相關規定被撤銷獎勵資格，絕無異議。
The undersigned hereby authorizes National Sun Yat-Sen University to verify the preceding items and authorizes the relevant departments to disclose any supporting documents. If any information is found and confirmed to be false or in violation of regulations, the undersigned agrees to accept the revocation of eligibility to receive the award without objection.
申請人簽名								  填表日期
Applicant’s Signature _______________________ 	  Date of Application ____________________

系所承辦人								  系主任
Departmental contact person ___________________    Departmental head   ____________________

院承辦人								  院長
Collegiate contact person _____________________    Dean   _____________________________

二、優異表現證明(如發表論文、得獎紀錄、課外活動等)及其他有助審查之文件(無則免附)
Supporting documents (published papers, awards, extracurricular activities, etc.) that may aid the review process (not mandatory)
















三、研究計畫書One copy of research plan


